
Zasadnutie komisie športu 12.12.2022 
 

Prítomní: Vajda, Besedová, Meško, Graňák, Darnadi, Jakubáč, Reháková 

                 

1) Začiatok rokovania: Otvoril a účastníkov privítal predseda komisie Róbert Vajda 

2) Návrh na schválenie programu: Program bol schválený bez pripomienok 

3) Návrh na schválenie Harmonogramu stretnutí športovej komisie na rok 2023: 

Komisia sa dohodla, že termíny si určí až po zverejnení termínov miestneho zastupiteľstva 

na najbližšej komisii. Stretnutie komisie by vyhovovali ideálne vždy v pondelky na 17:15 hod 

4) Informácia a predbežnom rozpočte: Komisia informáciu zobrala na vedomie 

5) Informácia o plánovaných podujatiach: 

 Návrhy komisie - Stolnotenisový turnaj  návrh aby bol v termíne september – október v Dome 

kultúry 

          Sobota počas Vianočných trhov aby prebiehal a Mikulášsky stolnotenisový turnaj v telocvični. 

 

6) Informácia a oboznámenie sa s rokovacím poriadkom komisii: Komisia bola 

informovaná s rokovacím poriadkom a daný bod zobrala na vedomie. 

7) Rôzne: 

Návrh podpredsedu komisie: Zvolená komisiou bola pani Besedová – ZA boli všetci 

prítomní 

 

Informácia o žiadostiach pre dotáciu mestskej časti na kultúru a šport: 

Komisii chýba informovanosť o otvorení možnosti podávania dotácii. Členovia komisie 

sa zhodli, že by bolo dobré aby otvorenie termínov a deadlineov bolo zverejnené na 

webe miestnej časti a rovnako na sociálnych sieťach.  

             Hlasovanie všetci ZA okrem pána Graňáka, ten sa zdržal 

                          Informácia o sadzobníkoch mestskej časti: Komisia berie na vedomie 

                         Podnet komisie: Komisia by ako to je s prenájmom miestnych spolkov, OZ, či klubov. 

Členovia komisie by radi dostali odpoveď ako to je  v rámci športovísk, ak osoba nepôsobiaca v nasej 

mestskej časti má záujem o prenájom športovísk mestskej časti s 0€ prenájmom. Komisia sa v tomto 

prípade odvoláva na Zákon o športe. 

         Návrh od skautov: Pán Jakubáč by bol rád prizvaný na prípadné stretnutie ohľadom 

koncepčnosti novej Šaldovej. 

Pridané maily na ktoré je treba posielať pozvánky: 

miroslav.darnadi@gmail.com  

sport@hangair.sk 

Podujatie organizovane HK Vajnory 10.6.2023 s názvom  HOĎ A BEŽ. 

Pán Darnadi navrhol aby všetci poslanci dostávali potvrdzujúcu pozvánku a aby daní poslanci 

následne odpovedali, či sa v stanovenom termíne dostavia na komisiu. 



 

 

 

 

 

 

 


